



طيران أبو ظبي
ABU DHABI AVIATION

Date: 05 August 2026

التاريخ: 05 اغسطس 2026

Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والإمتثال

إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of Abu Dhabi Aviation PJSC Board of Directors' Meeting Held on Wednesday, 5 August 2026

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع. المنعقد يوم الأربعاء، 05 اغسطس 2026

Greeting,

تحية طيبة وبعد،،

We would like to inform you that the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation PJSC held a meeting on Wednesday, 5 August 2026, at 2:00 p.m., during which it resolved as follows:

نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع. قد عقد اجتماعاً يوم الأربعاء الموافق 05 اغسطس 2026 في تمام 02:00 مساءً، حيث اتخذ القرارات التالية:

1. Approved the Consolidated Financial Statements for the period ended 30 June 2026;
2. Approved the sale process for the Company's investment properties and equity investments.

1. اعتماد البيانات المالية الموحدة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026؛

2. الموافقة على المضي في إجراءات بيع العقارات والأسهم الاستثمارية المملوكة للشركة.

The Company will make the required disclosures in respect of any resulting transactions in accordance with the applicable regulatory and disclosure requirements.

ستقوم الشركة بالإفصاح عن أي معاملات ناتجة عن ذلك وفقاً للمتطلبات التنظيمية ومتطلبات الإفصاح المعمول بها.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

محمود الحاي الهاملي - Mahmood Alhay Alhameli
الرئيس التنفيذي للمجموعة - Group Chief Executive Officer

Copy to: Capital Market Authority

نسخة إلى: هيئة سوق المال